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Tussentijdse resultaten pilot Mobiel Recyclepunt Waterland 
 
 
Aanleiding 
 
De gemeente Waterland wil onderzoeken of zij meer afval- en grondstoffen die naar een milieustraat 
gebracht moeten worden, gescheiden kan inzamelen. Hiermee worden waardevolle grondstoffen 
behouden, wordt er minder CO2 uitgestoten en worden verbrandingskosten bespaard. Om dit te 
onderzoeken is een pilot uitgewerkt met een Recyclepunt. Deze voorziening kan het beste omschreven 
worden als een milieustraat in het klein. In de periode van 24 april t/m 30 november 2024 zal het 
Recyclepunt iedere week op een locatie in een van de dorpskernen staan. Er kunnen kleine 
hoeveelheden spullen en of materialen ingeleverd worden die geschikt zijn voor hergebruik of die 
gevaarlijk zijn als ze bij het restafval belanden. De hoeveelheid moet passen in een 
boodschappentas/krat. De gemeente voert de pilot uit samen met HVC. 
 
Op 24 april 2024 zijn wij gestart met de pilot Mobiel Recyclepunt gemeente Waterland. In september 
2024 is de tussentijdse evaluatie gehouden.  
 
Beleving van inwoners  
De gemeente heeft een enquête gehouden onder inwoners over het recyclepunt. Er hebben 103 
inwoners deelgenomen aan de enquête. Deze groep is niet representatief voor de gemeente 
Waterland. De kernen Marken en Watergang zijn oververtegenwoordigd evenals de leeftijdsgroep 55-
64 en 65+.  
 
De deelnemers geven aan dat: 

• Zij het recyclepunt als waardevol ervaren 
o 33% geeft aan nog nooit gebruik gemaakt te hebben van het mobiel recyclepunt. 
o Vergelijkbare percentages zien we bij inwoners die 1-2 keer en 3-5 keer gebruik 

gemaakt hebben van deze voorziening. 
o 67% heeft een goede tot zeer goede ervaring; 20% is neutraal en 7% geeft aan een 

slechte of zeer slechte ervaring te hebben. 5 van de 7 deelnemers met een slechte 
ervaring komen uit één kern van de gemeente waar het mobiel recyclepunt niet staat. 

o  
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• de locaties goed gekozen zijn 

• zij de grondstoffen nu inleveren in plaats van in het restafval gooien 

• zij blij zijn ook vragen te kunnen stellen over hergebruik 

• de milieustraat in Purmerend ‘ver’ rijden is en lange wachttijd kent. Voor grote spullen is dat 
ok. Kleine spullen spaar je op en gingen in het verleden na verloop van tijd in het restafval. 

• de milieustraat in Purmerend te ver is om met fiets naar toe te gaan 

• de communicatie beter kan (duidelijkheid over/een notificatie wanneer het recyclepunt op 
welke locatie staat) via verschillende media 

• ze graag zouden zien dat ook batterijen, frituurolie, textiel, gasflessen puin/steen en plastic 
ingeleverd kunnen worden. 

• ze (zeer) tevreden zijn over de behulpzaamheid van het personeel 

• ze verzoeken om ook de kern Watergang aan te doen en ruimere openingstijden (ook buiten 
kantooruren). 

 
Aantal bezoekers 

 
In totaal hebben we 890 bezoekers gehad. 

 
Opgehaalde grondstoffen 

 
In totaal is er 3613 kg ingezameld. 
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Aanbevelingen/opmerkingen vanuit de uitvoering 

• Het recyclepunt is op de standplaats aaneengesloten open. Het is noodzakelijk dat het 
recyclepunt daarvoor dus altijd bemenst is. Ook tijdens de pauze van een medewerker. 
Daarnaast blijkt de aanloop/aantal bezoekers is zodanig in golven te komen dat bemensing 
met twee personen wenselijk is.  

• Bezoekers op alle locaties gaven aan dat de gemeente meer ruchtbaarheid mag geven aan het 
initiatief. Voorstellen zijn gedaan om dat te doen via: 

o Facebook (bijv. je bent Monnickendammer als…; Instagram… 
o Opnemen tijden en locaties in de afvalapp en op de website van de gemeente 
o Opnemen in het huis-aan-huis blad 
o Voorstel is om deze punten op te pakken en ook de komende weken/maanden 

blijvend via communicatie aandacht te vragen voor het recyclepunt.  

• Een enkele keer zijn inwoners doorverwezen. Bijv. met medicijnresten/medisch afval, 
frituurolie, gasflessen en huisraad (bank en koelkast). Deze worden vanuit veiligheidsredenen 
(medisch afval en drukhouders) niet ingenomen. Of ze worden niet ingenomen omdat er 
voldoende andere inname punten zijn (frituurolie, batterijen, textiel). Inwoners hebben hier 
moeite mee. Helaas heeft dit een aantal keer geleid tot verbale agressie richting de 
medewerkers van het recyclepunt.  

• Sommige inwoners verwachten dat de medewerkers van het recyclepunt de bijplaatsingen van 
huishoudelijk afval  en huisraad opruimen die naast de ondergrondse containers op de locatie 
’t Spil in Monnickendam gelegd wordt.  

• De afsluiting van de brug in A7 bij Purmerend heeft voor behoorlijk wat extra reistijd gezorgd. 
De werkzaamheden zijn inmiddels afgerond en de afsluiting is voorbij. 

 
 
 
Bijlage:  
bewonersenquête 
 
 

 

 

  


